
Z A P I S N I K  

sa 3. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica 

 

Održane dana 27. srpnja 2021. godine s početkom u 19:00 sati u Multimedijalnom centru Općine 

Kukljica. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović otvara treću sjednicu Općinskog vijeća kao 

tematsku sjednicu, pozdravlja prisutne, te daje riječ pročelniku Jedinstvenog upravnog odjela 

Josipu Burčulu da pojedinačnom prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika na današnjoj sjednici.  

 

Konstatira se da su na današnjoj sjednici prisutni sljedeći vijećnici:  

Ante Martinović, Luka Milić, Rajna Grzunov, Edison Boško i Milorad Košćica. 

 

Odsutni vijećnici: Dragana Filipi i Ante Korčulanić. 

 

Konstatira se da su osim gore navedenih vijećnika na sjednici prisutni: Marin Boško, općinski 

načelnik, Josip Burčul, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela i građani. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća konstatira da je prisutno pet vijećnika, te da postoji potrebna 

većina za pravovaljano donošenje Odluka.  

 

Predsjednik vijeća predlaže sljedeći  

 

D N E V N I   R E D 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 2. sjednice Općinskog vijeća. 

2. Organizacija proslave Gospe od Sniga 5. kolovoza 2021. godine. 

 

 

Predsjednik daje na usvajanje predloženi dnevnog reda ove tematske sjednice.  

Dnevni red prihvaćena jednoglasno sa 5 glasova za. 

 

Na sjednicu pristigao vijećnik Ante Korčulanić.  

Na sjednici je prisutno 6 vijećnika.  

 

Ad. 1.  

Predsjednik otvara prvu točku dnevnog reda verifikacija zapisnika sa 2. sjednice Općinskog 

vijeća Općine Kukljica koja se održala dana 8. srpnja 2021. godine.  

Općinski načelnik Marin Boško daje primjedbu na predmetni zapisnik navodeći kako zapisnik ne 

sadrži ništa od njegovog izlaganja koje je imao u određenim  točkama dnevnog, smatrajući kako 

je zapisnik pisan na sugeriranje predsjednika vijeća, te navodi kako bi u buduće trebalo pisati 

kratki sadržaj izlaganja svakog od vijećnika i njega kao načelnika.   

 

Predsjednik vijeća Ante Martinović odgovorio je općinskom načelniku kakao osobno nije 

sugerirao pisanje zapisnika, navodeći kako je i sam predložio u izmjenama Poslovnika usvojenih 

na prošloj sjednici vijeća da se u članak koji se odnosi na sadržaj zapisnika nadoda da zapisnik 
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sadrži sažetak rasprave jer je smatrao da to mora biti navedeno kako se ne bi događale ovakve 

stvari.  

 

Pročelnik upravnog odjela navodi kakao je on sačinio zapisnik, te ukoliko je došlo do nekog 

propusta da se ispričava i da nije bila nikakva namjera da bi se nekog diskreditiralo. Nadalje, 

navodi kakao zapisnik se sačinjava u sažetoj formi jer postoji tonski zapis, ali će u buduće biti 

naznačeno bitno sažeto izlaganje svakog od dionika rasprave po pojedinim točkama.  

  

Na sjednicu pristigla vijećnica Dragana Filipi.  

Na sjednici je prisutno 7 vijećnika.  

 

Vijećnik Milorad Košćica navodi kako se iz zapisnika ne može dobiti prava slika rasprave i to 

treba pazit, ali isto tako smatra da je sažetak zapisnika uredu i da nema potrebe za dugačkim 

zapisnicima. 

 

Vijećnica Rajna Grzunov predlaže da se ovaj zapisnik stavi na verifikaciju i da se ubuduće 

pripazi na bit sadržaja zapisnika.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na verifikaciju zapisnik sa 2. sjednice Općinskog vijeća 

Općine Kukljica.  

Zapisnik verificiran jednoglasno sa 7 glasova za.  

 

Na sjednicu Općinskog vijeća pristigao svećenik župe Kukljica don. Mario Akrap.  

  

Ad. 2. 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Matinović otvara drugu točku dnevnog reda organizacija 

proslave Gospe od Sniga 5. kolovoza 2021. godine. 

U uvodnom obrazlaganju predsjednik navodi kako je sazvao ovu tematsku sjednicu da se pokuša 

u ovom kratkom vremenu što bolje organizirat sama proslava Gospe od Sniga da to bude na 

jednom nivou kakvog zaslužuje obilježavanja tog dana jer se radi o poznatoj tradicionalnoj 

mjesnoj fešti.  

Predsjednik vijeća predlaže da se prvo treba zamoliti gosp. Daria Karlića vlasnika brodova 

vezanih na gatu kod crkve Gospe od Sniga da makne brodove za taj dan jer je to diskreditiranje 

proslave i ružno ih je vidjeti, a da bi ubuduće sam vlasnik bez molbe trebao tog dana ukloniti 

brodove.  

 

Vijećnik Edison Boško predlaže da se gosp. Dariu Karliću uputi pisana molba da ukloni brodove 

od strane vijeća i općinskog načelnika.  

 

Obzirom da je još uvijek nalazimo u epidemiji bolesti COVID-19 Općinsko vijeće raspravljalo je 

i o dozvoljenim epidemiološkim mjerama te o mogućnostima organizacije procesije i zabavnih 

događanja u skladu s mjerama na snazi. Sva događanja na dan 5. kolovoza biti će organizirana uz 

poštivanje postojećih epidemioloških mjera kao i mjera koje budu vrijedile na dan obilježavanja 

proslave.  
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Predsjednik vijeća predlaže da se brod sa kipom Gospe od Sniga zadnji veže u luci, kako bi svi 

sudionici procesije se mogli iskrcati i dočekati gospu te formirati procesiju i kip dopratiti do 

mjesne crkve.  

 

Svećenik navodi kako će se svakako voditi računa o epidemiološkim mjerama. što se tiče 

procesije u procesiju da idu ljudi koji žele, ali da se slaže sa predsjednikom vijeća da se oformi 

procesija i da ljudi pričekaju kip gospe.  

 

Vijećnik Luka Milić podsjeća kako je na obilježavanju 500. -te godišnjice bilo sve dobro 

organizirano i da već imamo način na koji se to organiziralo, te da nema potrebe da tražimo 

dodatna rješenja, već da napravimo organizaciju na isti način kao i tada.  

 

Svećenik ističe kako je župa organizator liturgijskog dijela, a sve ostalo što se treba urediti je na 

vijeću, odnosno odboru. Svećenik napominje kako njemu osobno smeta prodavanje alkoholnog 

pića ispred oltara, te da bi takve punktove trebalo dislocirati iza crkve da nisu vidljivi za vrijeme 

održavanja misnog slavlja.   

 

Općinski načelnik navodi kako općinsko vijeće ne može organizirat dio liturgije, a što se tiče 

brodova da je nekoliko puta osobno razgovarao sa gosp. Karlićem, a lukom upravlja Županijska 

lučka uprava koja bi to trebala i riješit.  

 

Što se tiče nošenja kipa svećenik navodi kako se djevojke jave njemu osobno pa vjeruje da će 

tako biti i ove godine.  

 

Kako nije bilo daljnje rasprave, predsjednik konstatira da je dnevni red ove 3. tematske sjednice 

iscrpljen i zaključuje sjednicu.  

 

Završeno u 19.50 sati.  

 

 

Tonski zapis sjednice čuva se u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kukljica.  

 

 

 

ZAPISNIČAR      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 

Josip Burčul                      Ante Martinović   

      

 

        

   

 

     


